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Protokół nr XL/2013 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  30 września 2013r. 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 14 radnych. 

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

 

1. Zbigniew Barski        Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk        Skarbnik  Gminy 

3. Alicja Antkiewicz         Radca Prawny UG 

4. Roman Sikora         Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

5. Jerzy Kwaśny         Kierownik Referatu UG 

6. Bogusława Tulimowska       Kierownik Referatu UG 

7. Joanna Nestorowicz                     Kierownik Referatu UG 

8. Miłosz Jasek         Kierownik Referatu UG 

9. Rafał Janiak         Sołtys 

10. Teresa Stadnik        Sołtys 

11. Zbigniew Lider         Sołtys 

12. Małgorzata Łuszczyńska       Sołtys 

13. Edyta Zajkowska         Sołtys 

14. Tomasz Kaczmarek       Dyrektor Szkoły 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 14 radnych sprawia, że Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XL Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło otworzył obrady XL Sesji Rady Gminy. Następnie 

powitał Radnych, Sołtysów oraz wszystkich zaproszonych gości. W dalszej kolejności 
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Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poinformował, że Sesja Rady Gminy jest 

nagrywana, przedstawił porządek obrad, wprowadzając punkt dotyczący rozpatrzenia i 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  oraz punkt 

rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gubin na lata 2013 – 2018, zadał pytanie dotyczące wniosków 

formalnych, nikt z radnych nie wniósł wniosku formalnego do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14, co sprawia, że Sesja 

Rady Gminy jest prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń. 

Do punktu 2: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny. 

1. Pierwszą interpelację zgłosił Pan Radny Stanisław Fudyma, dotyczyła ona 

doświetlenia przy drodze powiatowej w miejscowości Sękowice.  

Zostanie wykonane w roku 2014 w ramach prac konserwacyjnych co zostało 

uzgodnione z ENEA  Krosno Odrz. i przygotowaniu projektu. 

Druga interpelacja dotyczyła państwa Kołodziejskich , gdzie zbiera się woda, z chwilą 

zabezpieczenia środków w budżecie w m-cu listopad – grudzień zostanie podniesiony 

teren tłuczniem. 

Trzecia interpelacja dotyczyła usunięcia zakrzaczenia przy drodze gminnej, które 

powodują utrudnienia związane z dojazdem do posesji państwa Pawelców – zostało 

wykonane 11.09.2013r.  

2. Kolejną interpelację zgłosił Pan Radny Edward Szafrański – w sprawie   naprawy 

dróg powiatowych które niszczone są przez korzenie drzew ,wysłano w tej sprawie 

pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie Odrz.  w dniu 26.09.2013r., 

oraz o usunięcie gałęzi nad liniami elektrycznymi w m. Drzeńsk Wielki , wysłano w 

tej sprawie pismo do Energetyki w Krośnie Odrz .w dniu 26.09.2013r.  

3. Kolejną interpelację zgłosił Pan Radny Krzysztof Urban, dotyczyła usunięcia 

podstaw po słupach linii telefonicznej przy drodze powiatowej Gubin – Łomy wysłano 

pismo dn. 26.09.2013r..GK.7226.12.2013r. do Telekomunikacji w Skierniewicach. 

4. Następną interpelację zgłosiła  Pani Anna Durawa , dotyczyła ona wykarczowania 

krzaków oraz wykoszenia poboczy celem zwiększenia bezpieczeństwa – prace zostały 

wykonane w dniu 18.09.2013r. 
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5. Kolejne  interpelację zgłosił   Radny Wojciech Dębski, w sprawie wyczyszczenia 

kanału burzowego we wsi Póżna – wykonano w dniu 16.09.2013r.  

Następnie poruszył sprawę koszenia i usunięcia krzaków przy stawie w Strzegowie – 

wykonano przy nadzorze Pana sołtysa w dniu 12 i 13.09.2013r.Następna interpelacja 

w sprawie wymiany skrzynki elektrycznej w świetlicy wiejskiej w Mielnie – po 

przyjściu elektryka ze zwolnienia lekarskiego skrzynka zostanie wykonana najpóźniej 

do końca listopada. 

6. Kolejną interpelację zgłosil Pan Radny Leszek Tomaszewicz, dotyczyła ona remontu 

dachu w świetlicy wiejskiej w Przyborowicach – zadanie przeniesiono na rok przyszły 

tj.2014r. 

7. Następną interpelację zgłosił Pan Radny Daniel Zołoteńko – w sprawie wymiany 

słupów energetycznych w m. Sadzarzewice, wysłano w tej sprawie pismo do 

energetyki.  

Następnie zgłosił zapytanie o terminie zakończenia remontu świetlicy wiejskiej w 

Polanowicach – udzielono odpowiedzi, że do końca m - ca grudnia. 

8. Kolejną interpelację zgłosił Pan Radny Henryk Ostapkowicz  dotyczyła ona 

wykonania doświetlenia w m. Komorów. 

W udzielonej odpowiedzi wyjaśniono, że przygotowana została dokumentacja i 

ogłoszony przetarg, do 15 grudnia zostanie doświetlenie wykonane.  

 Do punktu 3: 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Stanisław Fudyma złożył interpelację w sprawie: 

a) wyrównanie drogi polnej wewnętrznej w kierunku oczyszczalni w Sękowicach. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło złożył interpelację  w sprawie: 

a) zarośnięta lampa przy drodze powiatowej w Bieżycach naprzeciwko posesji nr 39. 

b) doświetlenia skrzyżowania w Bieżycach, przy odejściu drogi gminnej prowadzącej do 

szkoły. 

Radna Mirosława Strzelbicka złożyła interpelację w sprawie: 

a) zarwanych mostów przy posesjach (posesja Państwa Dublańskich oraz Markowskich) w 

Stargardzie Gubińskim. 

Do punktu 4: 

Informacja Wójta o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

1. Spotkania z mediami Gazeta Lubuska, Radio Zachód, Gazeta Tygodniowa, 

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 
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3. Zgromadzenie MZGOK w Krośnie Odrz. 

4. Spotkanie z Sekretarzem Starostwa Powiatowego 

5. Udział w spotkaniu z seniorami Gminy Gubin 

6. Spotkanie z p. Zbigniewem Kokoszka 

7. Spotkanie z firmą TEW 

8. Spotkanie z Burmistrzem Gubin w spr. ul. Łąkowej 

9. Wyjazd do Krosna Odrz. 

10. Uroczystości nadania sztandaru dla Koła Łowieckiego Lis 

11. Spotkanie z nowym sołtysem wsi Dobrzyń 

12. Spotkanie z Przedsiębiorstwem Produkcji Rolnej w Luboszycach 

13. Spotkanie z kierownikiem SP ZOZ 

14. Spotkanie z firmą TEW i z PUM-em w spr. śmieci 

15. Spotkanie z sołtysami Gminy Gubin - narada  

16. Spotkanie z Zarządem OSP 

17. Spotkanie z dyr. w Gimnazjum w Czarnowicach 

18. Spotkanie z Zielonej Górze z p. Marszałek 

19. Spotkanie z kierownikiem SP ZOZ 

20. Spotkanie z p. Puchałko – Sołtys wsi Drzeńsk Mały 

21. Konferencja w Domu Kultury 

22. Spotkanie  w MZGOK w Krośnie Odrzańskim 

23. Ślubowanie pierwszoklasistów w Strzegowie 

24. Spotkanie z p. Federowicz 

25. Spotkanie z przedsiębiorcami z Niemiec 

26.  Spotkanie z p. Gretą Boguszewską-Drapa 

27. Posiedzenie Rady LGD-GŁ w Lubsku 

28. Udział w Komisji Planu i Budżetu 

29. Spotkanie z wicestarostą 

30. Spotkanie z dyrektorami szkół 

Do punktu  5: 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o informacji z 

przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2013r. przedłożonej przez Wójta Gminy 

Gubin. 
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Skarbnik Gminy Anna Kowaluk odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze w/w sprawie. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze stanowi załącznik do protokołu 

Do punktu 6: 

Rozpatrzenie i przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za pierwsze 

półrocze 2013r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 

pierwsze półrocze 2013r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poprosił o stanowisko Komisji Rady Gminy w/w 

sprawie. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej przedstawił 

pozytywne stanowisko w sprawie wykonania  budżetu Gminy za I półrocze 2013r. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił pozytywne 

stanowisko w sprawie wykonania  budżetu Gminy za I półrocze 2013r. 

Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Samorządu, Prawa  i Porządku Publicznego, 

przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie wykonania  budżetu Gminy za I półrocze 

2013r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywne stanowisko w sprawie 

wykonania  budżetu Gminy za I półrocze 2013r. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy za I półrocze 2013r.  

Sprawozdanie w/w sprawie zostało przyjęte 14 za, tj. jednogłośnie. 

 Sprawozdanie w/w sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 7: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Gubin na lata 2013 – 2018”. 
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Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Miłosz Jasek przedstawił i uzasadnił „Program 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Gubin na lata 2013 – 

2018”. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie. 

Projekt uchwały w/w sprawie został przyjęty 12 za, tj. jednogłośnie. 

Radny Wojciech Dębski oraz radna Mirosława Strzelbicka nieobecni podczas głosowania nad 

w/w uchwałą. 

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2013r.  

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2013r.  

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie, projekt uchwały został przyjęty 11 za, przy 1 wstrzymującym. 

Radny Wojciech Dębski oraz radna Mirosława Strzelbicka nieobecni podczas głosowania nad 

w/w uchwałą. 

Do punktu 9: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w  sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gubin na lata 2013 – 2018. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin na lata 2013 – 2018. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w 

sprawie, projekt uchwały został przyjęty 9 za przy 3 wstrzymujących. 

Radny Wojciech Dębski oraz radna Mirosława Strzelbicka nieobecni podczas głosowania nad 

w/w uchwałą. 



str. 7 
 

Do punktu 11: 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXXIX Sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokół z odbycia XXXIX Sesji Rady 

Gminy przyjąć bez odczytania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod 

głosowanie. 

Wniosek został przyjęty 12 za, tj. jednogłośnie. 

Do punktu 15. 

Sprawy różne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska  złożyła wniosek w sprawie: 

a) nieodbieranie śmieci z placu  zabaw w Grabicach oraz poskładanych odrostów 

żywopłotu. 

b) utwardzić drogę w miejscu gdzie zawraca autobus szkolny w Grabicach  

(połączenie drogi powiatowej z droga wojewódzką). 

c) dodatkowa lampa przy bloku w Grabicach, wniosek złożony wcześniej. 

 

Radny Szymon Naglik złożył wniosek w sprawie Państwa Staszak o przyznanie mieszkania. 

Wniosek argumentował tym , iż Państwo Staszak starają się o przyznanie mieszkania 

socjalnego od czerwca 2012r, twierdzą, że żaden pracownik opieki społecznej nie 

zainteresował się nimi. Gmina  posiada lokal za mały bądź przydziela innej rodzinie, przejęła 

również  obiekt po byłej strażnicy w Strzegowie, Państwo Staszak wyrazili chęć otrzymania 

mieszkania w byłej strażnicy i wyremontowania go na własny koszt, niestety Gmina nie 

podjęła żadnych działań aby przepisać akt własności, myślę, że Gmina powinna pokryć koszt 

wydzielenia mieszkania  w kwocie 6 tys.zł, powinniśmy zrobić to jak najszybciej aby 

Państwo Staszak jeszcze tej zimy wprowadzili się do mieszkania.   

 

Do punktu 16: 

Zakończenie Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło zakończył obrady XL Sesji Rady Gminy  

o godz. 13.15. 

 

Protokołował               Przewodniczący Rady 


